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Styrelsemöte KIK 2024-11-19

Närvarande: Lotta, Jenny, Georg, Ove, Veronica, Magnus, Henrik, Peter

Ordförande bjöd på fika och öppnade mötet

Info om verksamhet under sommaren: Under sommarlovet hölls fotbollsskola 17-20 juni,
med ett 30-tal barn och ungdomar. KIK hade under första perioden 2 kommun-feriearbetare
som jobbade med våra aktiviteter, förberedelser och planering mm. Under våra idrottsskolor
har vi också avlönat ungdomsledare för att kunna ta emot alla som anmäler sig. Vi köpte
också in volleybollnät och erbjöd fotboll, brännboll och volleyboll-aktiviteter nere på Ånäset,
när vädret tillät. Roddskolan hölls 2-4 juli med 40-årsfirande fredag den 5/7 där KIK bjöd på
hamburgare och lekar och aktiviteter blandades med prova-på rodd för alla.

Beslutspunkter
● Lisa Pedersén anordnar innebandy i gymnastiksalen i KIK:s regi, tisdagar. Styrelsen

uppmuntrar och stödjer detta initiativ. Närvaron kommer att LOK-registreras.

● Badvärdsutbildning planeras att hållas i mellandagarna, och KIK beslutar att stå
med som arrangerande förening. Lotta bistår Loulou Westlund med hanterandet av
anmälningar till utbildningen. Föreningen kommer att söka utbildningsbidrag för att
täcka delar av kostnaden.

Alpina: Vi planerar för ett upprop för att engagera flera ideella till slalombacken. Ove och
Olle kommer att hålla i 2 info-träffar i början/mitten av dec för nya liftvakter. Vi utarbetar en
handlingsplan som kan delas ut till nya liftvakter, med viktig info om tex akuta händelser. Vi
passar också på att efterlysa ledare till skidskola och slalomträning i vinter, samt
intresserade till att gå förarutbildning på pistmaskin.
Besiktning av liften är inplanerad nu i november.
Gällö skog-dag vecka 9, då behövs det också mer bemannat i uthyrning.
Tävling vecka 11, då behövs folk till grillen.
Förslag att flytta tis-torsd öppettiderna till en halvtimme tidigare än idag, då man upplever att
det är få åkare kvar efter kl 20.00 på vardagar.

Rodd: Träning torsdagar i UGs lokaler för roddmaskin, gymnastiksalen finns bokad för övrig
träningsform. Veronica och Anna-Karin Eronn ansvarar.

Övrigt: JulKIKaren på gång, annonsörer kontaktas och hälsningar från verksamheten skrivs
från sektionerna och ordförande. Påminnelse om att årsmötet närmar sig.

Mötet avslutades
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Närvarande: Lotta, Jenny, Georg, Ove, Veronica, Magnus, Henrik, Peter


Ordförande bjöd på fika och öppnade mötet


Info om verksamhet under sommaren: Under sommarlovet hölls fotbollsskola 17-20 juni,
med ett 30-tal barn och ungdomar. KIK hade under första perioden 2 kommun-feriearbetare
som jobbade med våra aktiviteter, förberedelser och planering mm. Under våra idrottsskolor
har vi också avlönat ungdomsledare för att kunna ta emot alla som anmäler sig. Vi köpte
också in volleybollnät och erbjöd fotboll, brännboll och volleyboll-aktiviteter nere på Ånäset,
när vädret tillät. Roddskolan hölls 2-4 juli med 40-årsfirande fredag den 5/7 där KIK bjöd på
hamburgare och lekar och aktiviteter blandades med prova-på rodd för alla.


Beslutspunkter
● Lisa Pedersén anordnar innebandy i gymnastiksalen i KIK:s regi, tisdagar. Styrelsen


uppmuntrar och stödjer detta initiativ. Närvaron kommer att LOK-registreras.


● Badvärdsutbildning planeras att hållas i mellandagarna, och KIK beslutar att stå
med som arrangerande förening. Lotta bistår Loulou Westlund med hanterandet av
anmälningar till utbildningen. Föreningen kommer att söka utbildningsbidrag för att
täcka delar av kostnaden.


Alpina: Vi planerar för ett upprop för att engagera flera ideella till slalombacken. Ove och
Olle kommer att hålla i 2 info-träffar i början/mitten av dec för nya liftvakter. Vi utarbetar en
handlingsplan som kan delas ut till nya liftvakter, med viktig info om tex akuta händelser. Vi
passar också på att efterlysa ledare till skidskola och slalomträning i vinter, samt
intresserade till att gå förarutbildning på pistmaskin.
Besiktning av liften är inplanerad nu i november.
Gällö skog-dag vecka 9, då behövs det också mer bemannat i uthyrning.
Tävling vecka 11, då behövs folk till grillen.
Förslag att flytta tis-torsd öppettiderna till en halvtimme tidigare än idag, då man upplever att
det är få åkare kvar efter kl 20.00 på vardagar.


Rodd: Träning torsdagar i UGs lokaler för roddmaskin, gymnastiksalen finns bokad för övrig
träningsform. Veronica och Anna-Karin Eronn ansvarar.


Övrigt: JulKIKaren på gång, annonsörer kontaktas och hälsningar från verksamheten skrivs
från sektionerna och ordförande. Påminnelse om att årsmötet närmar sig.


Mötet avslutades






[
  {
    "personal_id": "61d028c1b7c69f261dd762f684a334862ce1f212759ef4cac6835899c7f5723b",
    "full_name": "VERONICA KÄLLSTRÖM",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.191.120.232",
      "orderRef": "13ca3da3-e316-497a-98c4-8f6c26bd0810",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "cfbbb8be757e0d8900305982b4cee554920b725c7ed474c8b7eb87f6424e97ed",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 53215
      }
    ],
    "sign_time": "2024-11-21T07:08:11.554Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Styrelsemöte KIK 2024-11-19.pdf\nStorlek: 53215 byte\nHashvärde SHA256: cfbbb8be757e0d8900305982b4cee554920b725c7ed474c8b7eb87f6424e97ed",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "a3147f253fd40f0c0d8274cceec691e31cef2562c6121bd00de9eb69553b5c47",
    "full_name": "JENNY CHRISTINA NILSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.79.171.11",
      "orderRef": "286a4908-5f6f-4c87-8363-7f47220f87f6",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "cfbbb8be757e0d8900305982b4cee554920b725c7ed474c8b7eb87f6424e97ed",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 53215
      }
    ],
    "sign_time": "2024-11-25T15:29:33.202Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Styrelsemöte KIK 2024-11-19.pdf\nStorlek: 53215 byte\nHashvärde SHA256: cfbbb8be757e0d8900305982b4cee554920b725c7ed474c8b7eb87f6424e97ed",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2024-11-26T07:49:44+0000


	



